

## Fact Sheet 酒店服务设施简介

### Location 位置优越

- Located in the central Chancheng District of Foshan at the junction of Zumiao Road and Renmin Road.
- Adjacent to the Ancestral Temple and the beautiful Lingnan Tiandi historic redevelopment area.
- Short walk to the Zumiao subway station and 55 minutes drive to the Guangzhou Baiyun International Airport.
- 座落于佛山市中心禅城区的祖庙路和人民路交界。
- 毗邻祖庙和优美的佛山岭南天地历史重建区。
- 从酒店可步行至邻近地铁站，到广州白云国际机场只需五十五分钟车程。

### Rooms 豪华住房

- 390 rooms and suites, including three stylish villas with private gardens and a variety of 1-2 bedroom serviced apartments.
- All rooms and serviced apartments are equipped with LCD TV, an extensive selection of TV channels, personal-bar / refrigerator, IDD telephone, personal voice mail, internet access, hairdryer, iron and ironing board, tea and coffee making facilities and in-room safe.
- All rooms have a private balcony and all serviced apartments have kitchenette facilities.
- 酒店共有390间客房、套房，包括三间拥有私人园林的花园套房及一至二房的服务式公寓。
- 所有客房及服务式公寓均设有LCD电视，电影及电视频道、小酒吧/冰箱、长途电话、个人语音信箱、互联网络服务、电风筒、咖啡/茶冲调设施、熨斗及烫衣板及私人保险箱。
- 所有客房设有私人露台，而服务式公寓更附有厨房设施。

### The Continental Club 贵宾楼层

- Situated on the 15th and 16th floors, the Continental Club offers the ultimate in personalised service for business executives.
- Facilities include the renowned Continental Club Lounge and meeting room. Club privileges include butler service, personalised check-in/out service, free WiFi and complimentary refreshments and snacks.

- 贵宾楼层设于十五及十六楼，为商务旅客提供最尊贵贴身的服务。
- 设施包括驰名的贵宾楼层雅座及会议室。此外并有管家服务、个性化入住及退房服务，免费无线上网，以及免费供应的饮料及小吃。

### Recreation 休闲设施

- Hotel guests can enjoy the 28-M indoor swimming pool and gymnasium located on the 5th floor of the hotel.
- Tour activities can be arranged through the Concierge Desk.
- 室内空调游泳池全长28米及空调健身中心，位于酒店五楼。
- 通过旅游服务台，可以安排旅游活动。

### Restaurants and Bars 餐厅及酒吧

#### Café Marco

Café Marco, our all day dining venue with a casual and relaxed ambience, offers sumptuous breakfast, lunch and dinner buffets in addition to the extensive à la carte menu. 马哥孛罗咖啡厅 气氛悠闲轻松，全日供应丰富的早、午、晚自助餐，并有多元化自选菜色以供选择。

#### The Deck

The Deck, overlooking the Foshan Lingnan Tiandi, is a relaxed outdoor setting offering snacks, cocktails, beers and wines.

#### 最吧

最吧，坐拥佛山岭南天地优美景观的户外酒吧，提供各种鸡尾酒，啤酒，高档葡萄酒及可口小吃，为您的时尚雅膳之选。

#### Lobby Lounge

A cosy environment for afternoon tea, drinks and cocktails with friends and business partners.

#### 大堂酒廊

环境舒适优雅，提供下午茶、饮料及各款鸡尾酒，是商务洽谈或良朋小聚的最佳地点。





## Meeting and Conference Facilities 会议设施

- The hotel offers a magnificent Marco Polo Ballroom for events up to 1000 persons, Ceremonial Hall for wedding ceremony and 7 well-equipped multi-function rooms with natural light and landscaped gardens.
- The wide range of facilities is specially designed to ensure that all of our guests' needs are met.
- 酒店设有可容纳1000位宾客之瑰丽堂皇的马哥孛罗宴会厅, 还有连接翠绿园林、天然光充沛的婚宴场地天地礼堂, 以及七间设备齐全的多功能会议室, 确保满足及迎合不同客人的最高要求。

## Business Lounge 商务中心

The Business Lounge provides services including personal computers, secretarial and translation services. 提供手提电脑租赁服务, 并提供秘书及翻译服务。

## Check In Time 入住时间

14:00 下午 2 时

## Check Out Time 退房时间

12:00 noon 中午 12 时

## Hotel Facilities 酒店服务及设施

### PREMIUM SERVICES

Butler service

尊享服务

贴身管家服务

### ENTERTAINMENT

Cable / Satellite TV

娱乐

有线/卫星电视频道

LCD TV

LCD 彩色电视

i-Home in selected suites

iPhone/iPod 充电播放器

(只限特定套房)

### KITCHEN

Coffee machine (Suites only)

厨房

咖啡机 (只限套房)

Tea / Coffee making facilities

茶/咖啡冲调设施

Induction cooker (Apartments only)

电磁炉 (只限公寓房)

Kitchenette (Apartments only)

小厨房 (只限公寓房)

Refrigerator (Apartments only)

冰箱 (只限公寓房)

Washing machine and dryer

洗衣机及干衣机 (只限公寓房)

(Apartments only)

### DATA SERVICES

High-speed internet access

数据服务

高速互联网

### PHONE / FAX

International direct dial

电话/传真

国际直拨电话

Phone with voice mail

语音留言

Speaker phone

免提电话

### MISCELLANEOUS

24-hour in-room dining

其它

24 小时餐饮服务

Baby sitting service

婴儿托管服务

Laptop safe in room

私人保险箱

Money exchange

外币兑付

Non-smoking floors

无烟楼层

Pillow Menu

自选枕头

The hotel features a Ceremonial Hall on the 5<sup>th</sup> floor

位于五楼的天地礼堂

Chauffeur-driven limousines and

轿车接送服务

airport transfer



Marco Polo Lingnan Tiandi Foshan 佛山岭南天地马哥孛罗酒店

97 Renmin Road, Chancheng District, Foshan, Guangdong Province 528000, China

中国广东省佛山市禅城区人民路 97 号 邮编 528000

Tel 电话 (86 757) 8250 1888 Fax 传真 (86 757) 8250 1800

foshan@marcopolohotels.com www.marcopolohotels.com